
ZAPISNIK SESTANKA 
(12. maj 2018, Dom krajanov Budina-Brstje) 

Pričetek sestanka: 18.00 

Sestali smo se na pobudo krajanov, ki so nezadovoljni s predlaganim projektom za 
rekonstrukcijo ceste G1-2/0249 Ptuj-Spuhlja. 

Zbralo se je 121 ljudi. (Priloga: Lista prisotnosti) 
Prisotni sta bili še novinarka Radio Tednika Ptuj Anemari Kekec in novinarka Večera 
Slavica Pičerko Peklar. 

Uvodoma je g. Rogina (predsednik četrtne skupnosti Jezero) na mizo dal projekte 
in povabil ljudi, da si jih sami ogledajo, saj sam ne ve veliko, oziroma ni pristojen 
za razlago. 

Krajani so se vključili v razpravo: 
- Gospodu Roginu se je očitalo, da ni povabil pristojnih in odgovornih ljudi za 

komentiranje projektov. 
- Ljudje so izrazili številne pomisleke, da ne gre le za obnovitev obstoječe 

ceste za lokalne potrebe, ampak se pripravlja navezava ter povezava za 
hitro cesto Ormož-Markovci in se bo promet nadaljeval skozi Spuhljo in po 
Ormoški cesti do Ptuja. 
V projektih so obširna krožišča, razširitev cestišča, obojestranski pločniki in 
kolesarske steze, kar cesta Spuhlja-Ormoška cesta do sedaj ni imela in se za 
lokalni promet tega ne potrebuje. Krajani se bojijo in obstaja velika 
bojazen, da bo temu sledila prekategorizacija ceste v višjo kategorijo in 
posledično nadaljevanje hitre ceste od Markovcev proti Ptuju. 

- Krajani so podali tudi nezadovoljstvo glede obveščanja o samem projektu s 
strani občine, saj nihče od krajanov ni bil obveščen o tem projektu, pred 
obiskom geodetom 

- Prisotni so izpostavili, da je že sedaj kvaliteta bivanja na tej relaciji skoraj 
nevzdržna in se iz dneva v dan še poslabšuje. Že tako visoka koncentracija in 
gostota prometa, kar kažejo podatki, se še povečuje. Ljudje se ne slišijo na 
lastnih dvoriščih, kažejo se razpoke na hišah, tresejo se mize, krožniki v 
hišah, ljudje zbolevajo zaradi hrupa… 
Ljudje se bojijo, da se bo s to rekonstrukcijo in posledično navezavo na to 
cesto, stanje še poslabšalo. Strah jih je, da bo ta začasna rešitev za 
navezavo na to cesto, postala trajna, ker do izgradnje obvoznice na koncu 
sploh ne bo prišlo. 

- Bilo je že veliko nerealiziranih obljub (spomnimo se zavez iz pogodbe ob 
izgradnji CERA Gajke) in se ljudje bojijo, da bo enako pri obljubah glede 
izgradnje obvoznice, saj občanom ni bilo nikjer nič predstavljeno glede 
časovnega plana, dejavnosti, ki potekajo na projektu obvoznice in namer. 

- Krajani so poudarili, da Natura 2000 ne bi smela imeti prednosti pred ljudmi 
in kvaliteto bivanja. 



Pred zaključkom so prisotni oblikovali naslednje sklepe in zahteve (glasovalo je 120 
ljudi, 116 ZA in 4 PROTI): 

SKLEPI in zahteve 
1. Zavrnitev predlaganega projekta (po projektni dokumentaciji PZI za objekt 

G1-2/0249 Ptuj-Spuhlja) v tej obliki in vsebini. Pripombe stanujočih naj se 
upošteva in v skladu z njimi popravi obstoječi projekt. 

2. Najprej obvoznica (severna ali južna), šele nato obnova Ormoške ceste. 
3. Preusmeritev tovornega prometa iz lokalne ceste na delu Spuhlja-Ormoška 

cesta-Ptuj. Rešitev in realizacija naj bo TAKOJŠNJA! 
4. Občina naj ne da soglasja na PZI projektne dokumentacije G1-2/1249 Ptuj-

Spuhlja, ker se krajani s tem ne strinjamo.  
5. Želimo zagotovilo MO Ptuj in še drugih pristojnih organov (Ministrstvo za 

infrastrukturo, Direkcija RS za infrastrukturo), da se ves ta promet ne usmeri 
na cesto Spuhlja-Ormoška cesta-Ptuj. 

6. Gospod Rogina se je pred krajani zavezal, da bo organiziral sestanek z 
odgovornimi in strokovnimi osebami, da bi ti predstavili projekt in načrte 
prometne ureditve v roku, najkasneje do 16. maja, ker je 17. maj zadnji dan 
za oddajo pripomb na projekt. 
Odgovornim in pristojnim na MO Ptuj bo predal sklepe in zahteve, ki so se 
danes oblikovale na sestanku, takoj ko mu bodo posredovane. 
Zavezal se je tudi, da bo povezava med krajani in MO Ptuj ter predal vse 
informacije in sklepe odgovornim osebam na obeh straneh (krajanom in 
predstavnikom MO Ptuj).  

Na sestanku se je ustanovila in sestavila civilna iniciativa. 

ČLANI ODBORA: 
Sergeja Puppis Freebairn (predsednica odbora) 
Igor Rus 
Aleks Kolar 
Matej Siebenreich 
Mitja Krapša 
Hajdi Siebenreich 
Nada Pignar 
Robert Harb 
Aleš Dajčman 
Sonja Drobnak 
Sonja Ambrož Zelenik 
Marija Cvetko 
Valerija Simonič 
Marina Rus 

Sestanek je bil zaključen ob 20.25. 



Zapisnik sestavila in zapisala: Nataša Vrabl v sooblikovanju krajanov


